
Zápis ze schůze KR ČAS 3/2013, která se uskutečnila 14. Září 2013 v zasedací 

místnosti sekretariátu ČAS, Diskařská 100, Praha 6 

 

Přítomni:  Dvořáková, Pudilová, Opavská, Šimek, Novotný, Veselý, Kubálek 

Host:  Hromada, člen dozorčí rady 

Omluven:  Žák, Urban, Fiala 

 

Program: 

1. Zahájení,  schválení  zapisovatele a ověřovatele zápisu 

2. Schválení zápisu z minulé schůze konané 2.6.2013 a kontrola úkolů 

3. Schválení programu schůze 3/2013 

4. Rozpočet na rok 2014, diskuse k návrhu změny sazebníku pro rozhodčí 

5. Informace z jednání předsednictva ČAS 

6. Informace k HME 2015 v Praze 

7. Semináře rozhodčích I. Třídy a ÚR ČAS 

8. Odborný seminář pro rozhodčí k obsluze cílové kamery 

9. Zhodnocení průběhu letní sezony (zhodnocení zpráv instruktorů, HR) 

10. Evidence rozhodčích 

11. Předložení rekordů ke schválení – M. Urban 

12. Různé 

Ad.1   Schůzi v 10.00 zahájila předsedkyně A. Dvořáková, určena zapisovatelka pro všechny  schůze                               

M.Opavská a ověřováním zápisů pověřen  A. Novotný 

Ad.2 Schválen zápis z minulé schůze KR  ze dne 3.6.2013, úkoly splněny 

Ad.3 Schválen program schůze KR 3/2013 

Ad.4 Byl schválen rozpočet na rok 2014, prodiskutovány a navrženy změny sazebníku pro rozhodčí 

-předsedkyně předloží předsednictvu ČAS ke schválení 

Ad. 5 Předsedkyně A. Dvořáková   informovala  o jednání předsednictva ČAS ze dne   

Ad.6 L. Pudilová podala  informovala  o  HME 2015 v Praze, kde bude HR, zástupce HR 

              A.  Dvořáková 

Ad.7 Seminář pro rozhodčí  I.tř. + ÚR   -    2.11.2013 Praha  zodpovídá  L. Veselý 

   –   23.11.2013 Olomouc zodpovídá L. Pudilová 

Ad. 8 Školení pro cílové kamery bude probíhat   16.11.2013 v Praze – přihlášeno 25 rozhodčích 



Ad.9      Hodnocení  průběhu letní sezony,  zatím připraveno z hodnocení zpráv instruktorů, doplní se 

o  hodnocení  zpráv HR do vydaného Zpravodaje rozhodčích, doplněného o změny pravidel z 

 Kongresu   IAAF z Moskvy 

Zodpovídá  M.Opavská  a L .Pudilová 

Ad.10 Od roku 2014 musí být sjednocena databáze trenérů a rozhodčích na stránkách ČASu, 

Zodpovídá Kubálek 

Ad.11 Za omluveného  M.Urbana předložila  A. Dvořáková  přehled překonaných a vyrovnaných  

rekordů ČR v roce 2013 – přehled byl KR schválen 

- Projednání  návrhu   rekordu  ČR,  J. Ptáčníkové-Svobodové  - KR nedoporučuje ke schválení  

jako  rekord ČR, na základě údajů HR, ale navrhuje jej uznat jako nejlepší výkon ČR dosažený 

v exhibičním závodě  

Ad.12 29.-30.11,2013 bude schůze KR rozšířena o každoroční schůzi s předsedy KR KASů, schůze 

bude v Pardubicích – zajistí A. Dvořáková 

L. Pudilová informovala o  školeni   ITO kontinentální  úrovně – zúčastnila se Pudilová, 

Machová a Novotný 

- Diskuse k halovým soutěžím v chůzi 

- Diskuse k  bodovacím  tabulkám,  100 m  překážek  víceboje uvedený rozdílný koeficient 

1,835 

- Zprávy HR zasílat na M. Opavskou, email: milenaopavska@seznam.cz, nebo na adresu: 

Milena Opavská, Fügnerovo nábřeží 3940, 760 01 Zlín 

Na  závěr  uvedl  p. Hromada, že je rád, že se může zúčastnit schůze KR ČAS, sám  je 

rozhodčím již 55 let. 

V 15.00 hod. předsedkyně A. Dvořáková ukončila schůzi.  

Příští schůze bude 29. - 30.11.2013 v Pardubicích 

 

Praha  14. září  2013 

 

Zapsala:  Milena Opavská 

Ověřil:  Aleš Novotný 


